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Vragen van de leden Cegerek en Jan Vos (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Economische 
Zaken over de invloed van grote bedrijven op het duurzaamheidsbeleid 
(ingezonden 6 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het in het artikel genoemde promotieonderzoek over de 
invloed van de bedrijfslobby op het duurzaamheidsbeleid?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de invloed van grote bedrijven op overheidsbeleid? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de vijf elementen van een krachtige lobby zoals in het 
artikel genoemd? 

Vraag 4
Klopt het dat kleine en nieuw spelers hierdoor achterblijven? Kunt u een plan 
van aanpak opstellen om de nieuwe en kleine spelers eerlijke kansen te 
geven? 

Vraag 5
Is de raamovereenkomst verpakkingen nog wel van deze tijd? Zijn er in de 
raamovereenkomst wel de juiste doelen gesteld op het gebied van duurzaam-
heid? Welk probleem is er met deze raamovereenkomst op het gebied van 
verpakkingen opgelost? 

Vraag 6
Wat kunt u doen om alle belangen met elkaar in evenwicht te brengen? 

Vraag 7
Wat is de positie van kleine spelers in de verdeling van de SDE+ gelden? 

1 Trouw.nl, 5 november 2015, «Bedrijfslobby dicteert beleid duurzaamheid»
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Vraag 8
Deelt u de mening dat sommige regelingen, zoals de postcoderoos en het 
energiebesparingsfonds, niet goed van de grond komen, omdat de randvoor-
waarden te ingewikkeld zijn? 

Vraag 9
Hoe kunt u deze regelingen vereenvoudigen, opdat ook kleine spelers hiervan 
gebruik kunnen maken?
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